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Transportudvalget har i brev af 29. januar 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF). 

Spørgsmål nr. 209: 

Vil ministeren redegøre for, hvad regeringen har gjort for at sikre, at 

køreskolerne ikke tager flere elever ind, end de kan håndtere i skyg-

gen af restriktioner og COVID-19? 

Svar: 

Jeg kan indledningsvist oplyse, at det på nuværende tidspunkt i 

størstedelen af landet ikke er tilladt for køreskolerne at afholde 

praktisk eller teoretisk undervisning. Dette er dog med undtagelse 

af, at undervisningen er rettet direkte mod at bidrage til erhvervs-

mæssig transport af gods eller personer.  

Det er helt forståeligt til gene og frustration for både kørelærere og 

elever, men det er en sundhedsfaglig beslutning, der sammen med 

de øvrige tiltag og restriktioner skal være med til at holde smitten 

nede.  

Jeg kan dernæst oplyse, at der ikke i kørekortbekendtgørelsen eller 

andre regelsæt findes begrænsninger for et maksimum antal elever, 

en kørelærer eller køreskole må tage ind ad gangen.  

Det vil således i sidste ende være op til den enkelte kørelærer eller 

køreskole selv at tilrettelægge og sikre sig, at de har den fornødne 

tid og plads til at undervise eleverne, samt at de kan iagttage even-

tuelle hygiejne- og afstandskrav og andre sundhedsfaglige retnings-

linjer.   

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht  
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